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Объект исследования - этническая идентичность юношей и девушек. 

Предмет исследования - личностные особенности юношей и девушек с 

различной этнической идентичностью. 

Цель – изучить личностных особенностей юношей и девушек с 

различной этнической идентичностью 

Научная новизна заключается в исследовании личностных 

особенностей юношей и девушек с различной этнической идентичностью. 

Практическая значимость полученных результатов заключается в том, 

что были выявлены личностные различия личностных особенностей юношей 

и девушек с различной этнической идентичностью. Это представляет ценность 

для практического решения вопросов регулирования межэтнических 

отношений и для прогноза их развития как внутри многонационального 

государства, каким является Республика Беларусь, так и между 

представителями разных этнических групп в странах СНГ. 
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Personal characteristics of boys and girls with different ethnic identity / Zhuk 
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The object of the research is the ethnic identity of boys and girls. 

The subject of the research is the personal characteristics of boys and girls 

with different ethnic identity. 

The aim is to study the personal characteristics of boys and girls with different 

ethnic identity 

Scientific novelty is the study of personal characteristics of boys and girls 

with different ethnic identity. 

The practical significance of the results is that the personal differences 

between the personal characteristics of boys and girls with different ethnic identity 

were revealed. This is of value for the practical solution of the issues of regulation 

of interethnic relations and for the forecast of their development both within the 

multinational state, which is the Republic of Belarus, and between representatives 

of different ethnic groups in the CIS countries. 
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